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aan BEN WEYTS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN 

 

 

 

Geïmporteerde honden  -  Quarantaineperiode 

 

Op mijn schriftelijke vraag nr. 1530 van 12 augustus 2015 antwoordde de minister in 

verband met BVBA Puppyhouse uit Boechout dat hij als maatregel heeft opgelegd aan 

deze uit Oost-Europe importerende onderneming dat zij een langere quarantaineperiode 

moet naleven voor haar doorverkochte dieren.  

 

1. Wat zijn de redenen om hiertoe over te gaan nu de minister in zijn antwoord stelt dat 

bij een inspectie geen problemen inzake de verzorging van pups zijn vastgesteld? 

 

2. Met hoeveel dagen heeft de minister de quarantaineperiode verlengd? 

 

3. Heeft de minister reeds inspecties bevolen/georganiseerd om na te gaan of deze 

onderneming de verlengde quarantaineperiode naleeft? 

 

4. Hoe beoordeelt de minister de rol van de contractdierenarts die kan toestaan om de 

quarantaineperiode te verkorten? 

 

5. In zijn beleidsnota kondigde de minister aan om de quarantaineperiode voor alle 

kweker-handelaars in honden te verlengen.  

 

Wanneer plant hij een initiatief in deze zin te nemen?  

 


